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Deltagere: Rie Andersen, Malene Ricken, Solvej Abrahamsen, Heidi Nielsen, Majbritt Andreasen, Hanne 

Falk,  Marianne Hellegård,  Sanne Johansen, Sus Droost, Sanne Goksøyr, Kenneth Skovly Larsen 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt dog blev punkt 5 og punkt 3 byttet rundt.  

 

2. Godkendelse af referat af mødet 04.12.2023 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger  

 

3. Status på Hillerød og Høje Taastrup projekt.  

Hanne Falk redegjorde for rapporten og dens konklusion. I tillæg til projektet er der blevet 

udarbejdet en E-bog med projektets resultater. Forud for oplæringen har der været en 

oplæringsdag, hvor eleverne har mulighed for at møde en oplæringsvejleder og blive mere 

trygge ved skiftet til oplæringen. Der har været holdt korte 10 minutters onlinemøder hvor 

eleven har mødt oplæringsvejlederen sammen med underviseren. I samarbejder med 

videnscenter øst er der produceret podcast omkring det at starte i oplæring. 

 

 Håndbogen bliver anvendt godt og bredt af kommunerne og regionen i forbindelse med 

oplæringen. Der blev spurgt indtil hvad SOSU H kan bidrage med af indsatser på tværs af 

kommunerne? SOSU H er positivt indstillet overfor at være tovholder på evt. samlet indsatser, 

men det forudsætter at kommunerne samarbejder og sikre, at medarbejdere har mulighed for, 

at deltage i et begrænset omfang. Det bliver fremhævet, at det er vigtigt og afgørende, at 

eleverne opnår en tillidsfuld relation til oplæringsvejlederen / oplæringsstedet. Der bliver 

opfordret til, at rapporten kommer på det centrale LUU. Flere steder er det svært at fastholde 

de unge, selvom man er begyndt at anerkende dem, som en værdifuld ressource. Punktet skal 

gerne med på et fælles LUU temadag. 

 

4. Evaluering af afsluttende prøve på Social- og Sundhedsassistentuddannelsen  

Malene Ricken redegjorte for punktet og oplevelser fra rollen, som censor rundt om på 

afdelingerne. Det bliver fremhævet, at der også bør kigges på elevernes vejledning, hvis 

forskellen på det skriftlige produkt er tydeligt i den grad, som fremhæves. Der bliver 

fremhævet en oplevelse af, at der mangel på systematisk afrapportering af censoroplevelser. 

Det blev fremhævet, at et online forløb on demand kunne være godt til både underviser og 

censor i forbindelse med afholdelse af eksaminer. Nano moduler om LUP i forhold til prøver 

blev også fremhævet, som et godt indsatsområde  

 

5. AMU  

Udvalget fremhæver, at de ikke er de relevante at spørge ind til det. Kompetencecenteret gør 

opmærksom på, at de har talt med udvalgets bagland for, at få inputs fra de relevante 

folk/afdelinger i Søjle Nord. Disse oplysninger bliver delt med Ulla Pilehøj og Kenneth Skovly 

Larsen. Det bliver fremhævet, at pakken med mange prøver bliver skræmmende for mange 

mulige deltagere.  

 

6. Nyt fra SOSU H 
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Denne nye aftale på SOSU-området er overordnet positiv. Der er gode indsatser i aftalen, som 

forventer at kunne løfte kvaliteten af uddannelserne samt tiltrække flere elever. Dog undre 

kommunerne sig over, at størstedelen af midlerne går direkte til skolerne, samt at 

kommunerne skal søge om de midler, som er afsat til deres område. SOSU H redegjorde for 

simulation som pædagogisk metode, som et godt værktøj inden oplæring. 

SOSU H har to deltagere med til DM i SOSU / Skills fra Hillerød og Furesø Kommune. Vinderen 

af SOSU Skills skal til EM næste år.  

 

7. Orientering fra SEVU/FEVU 

Der var intet til dette punkt.  

 

8. Nyt fra formandskabet / medlemmer  

Der har været afholdt møde med GF2 eleverne og det går godt. Der skal være en drøftelse af 

formen ude i kommunen, men mødet mellem eleverne og kommunen har været godt.  

 

9. Eventuelt  

Der var intet til dette punkt 


